
Z Á P I S 

 24. schůze Rady města Soběslavi, 
která se konala dne 3. října 2023 od 14:00 hodin 

v kanceláři starosty města 

 

Přítomni: Podle prezenční listiny, která je přiložena k zápisu. 

Členové rady: Ing. Jindřich Bláha, Mgr. Pavel Lintner, Mgr. Alena Krejčová,  

  Mgr. Petr Lintner, Mgr. Michal Pánek, Bc. Marek Nývlt, Mgr. Petr Valeš 

Tajemník městského úřadu: Ing. Radek Bryll 

Jednání 24. schůze rady města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 

všech přítomných konstatoval, že rada je schopna usnášet se o všech bodech svého programu 

jednání. 

Rada města schválila tento program jednání: 

1. Rozpracování usnesení z 6. ZM 

2. Nový organizační řád MěÚ 

3. KDMS – pořízení staršího služebního automobilu a vyřazení stávajícího 

4. Rozpočtové opatření č. RM 5/2023 

5. Pozemky, smlouvy 

a) Čevak, a. s., ČB – smlouva o dílo (oprava vodovodních přípojek v Mrázkově ulici) 

6. Různé 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

Členové RM neměli k zápisu a k usnesení z minulého – 23. jednání RM ze dne 19. září 2023 

žádné připomínky. 

Ověřovateli zápisu byli starostou města pověřeni členové rady Mgr. Michal Pánek  

a Mgr. Alena Krejčová.  

Zápis z jednání provede tajemník MěÚ Ing. Radek Bryll. 

1.  Rozpracování usnesení z 6. ZM 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Přehled příjmů města z hazardních a technických her za období 2020 – 9/2023 

Předložen návrh odpovědnosti za plnění jednotlivých usnesení z 6. zasedání ZM, které se 

konalo 20. 9. 2023. 

V souvislosti s diskusí vedenou na jednání ZM a týkající se hazardních her provozovaných na 

území města předložen přehled příjmů z hazardních a technických her za období  

2020 – 9/2023 zpracovaný vedoucí FO MěÚ Bc. Z. Schejbalovou. Členové RM dále 

diskutovali o podmínkách vstupu a dalších opatřeních spojených s provozováním hazardních 

her.  

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 24/227/2023. 

2.  Nový organizační řád MěÚ 

Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 

Příloha: KT/34/2023 

Předložen návrh nového organizačního řádu MěÚ v Soběslavi nahrazující stávající 

organizační řád z roku 2016. Tajemník MěÚ upraví článek 12 v návrhu organizačního řádu 

týkající se činností zajišťovaných starostou a místostarostou města, upravený text zašle 

členům RM. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 24/228/2023. 
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3.  KDMS – pořízení staršího služebního automobilu a vyřazení stávajícího 

Předložil: Mgr. Petr Valeš – ředitel KDMS 

Příloha: Žádost o souhlas s pořízením nového služebního vozidla, vyřazení stávajícího 

služebního vozu 

Předložen návrh na vyřazení služebního automobilu VW Transporter z důvodu stáří vozidla  

a jeho následného prodeje prostřednictvím autobazaru. 

V rámci tohoto bodu předložen návrh na pořízení služebního vozidla – starší vozidlo Toyota 

Proace Verso vybraného na základě výběrového řízení organizovaného KDMS. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 24/229/2023. 

4.  Rozpočtové opatření č. RM 5/2023 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: FO/37/2023 

Předložen návrh změny rozpočtu města Soběslavi – Rozpočtové opatření č. RM 5/2023 

zpracovaný pracovnicí FO MěÚ Mgr. Lucií Krejčí. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 24/230/2023. 

5.  Pozemky, smlouvy 

Čevak, a. s., ČB – smlouva o dílo (oprava vodovodních přípojek v Mrázkově ulici) 

Předložil: Mgr. Pavel Lintner – místostarosta města 

Příloha: Cenová nabídka 

V souvislosti s přípravou opravy komunikace v ulici Mrázkova schválenou usnesením č. RM 

23/221/2023 předložena výše uvedená cenová nabídka spolu s návrhem na uzavření smlouvy 

o dílo. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 24/231/2023. 

Dotazy a připomínky členů RM 

Mgr. Petr Lintner 

 Informoval o schůzce ve věci stavebních úprav ŠJ při ZŠ E. Beneše. ŠJ vyžaduje 

kompletní rekonstrukci. Město zadá studii rekonstrukce ŠJ. 

Mgr. Alena Krejčová 

 Informovala o potřebě rekonstrukce umýváren v MŠ Duha, potřebné náklady zahrne 

do návrhu rozpočtu MŠ na rok 2024. 

Mgr. M. Pánek 

 Informoval o potřebě řešení závlahy fotbalového trávníku, zadá zpracování projektové 

dokumentace této akce. 

Poté se členové rady města přesunuli do restaurace Národ, kde se zúčastnili jednání s jejím 

provozovatelem T. Hořickým a J. Lončákovou, České Budějovice, týkajícího se 

připravovaných stavebních úprav restaurace vč. interiéru. Členové RM se seznámili 

s návrhem stavebních úprav restaurace Národ (viz jednání RM dne 5. 9. 2023) a dohodli se na 

pokračující přípravě projektové dokumentace stavebních úprav vč. interiéru paní  

J. Lončákovou, která předloží městu cenovou nabídku na tyto práce. Ředitel KDMS  

Mgr. P. Valeš osloví firmu TIP-N+V, s. r. o., Soběslav, s žádostí o posouzení vytápění 

restaurace a dále firmu na případnou instalaci vzduchotechniky. 

 

Jednání RM skončilo v 18:00 hodin.  


